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1;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Κινητοποιήσεις για θέματα ποινικού ενδιαφέροντος
Πηγή: ΓΝΩΜΗ ΤΗΣ ΠΑΤΡΑΣ Σελ.: 9 Ημερομηνία

έκδοσης:
18-10-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

626.96 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Πάει να αναπτυχθεί μια καινούργια και 
επικίνδυνη κοινωνική μόδα

Κινητοποιήσεις για θέματα 
ποινικού ενδιαφέροντος
Τον περασμένο Μάρτιο εκατοντάδες 
Πστρινοί συγκεντρώθηκαν για ώρες 
έξω από το σπίτι της Ρούλας Πισπιρίγ- 
κου. Ήταν θυμωμένοι και χρειάστηκε 
η παρουσία αστυνομικών δυνάμεων 
για να μην υπάρξουν χειρότερα.

Του ΔΗΜΗΤΡΗ Σ. ΑΒΡΑΜΙΔΗ

Π
ριν μερικές ημέρες εκατοντάδες πο
λίτες πήραν μέρος σε συγκέντρωση και 
πορεία έξω από το μαγαζί του Ηλία Μί- 
χου στα Σεπόλια και χρειάστηκαν ισχυρές δυ

νάμεις των ΜΑΤ για να αποφευχθούν επικίν
δυνες καταστάσεις.
Έχει προκύψει ένα καινούργιο είδος κινητο
ποιήσεων. Χωρίς οργανωμένο φορέα που να 
τις σχεδιάζει και να τις υλοποιεί, μερικές φο
ρές ένα κάλεσμα στο διαδίκτυο είναι αρκετό. 
Η πρώτη εντύπωση είναι ότι πρόκειται για αυ
θόρμητες κινητοποιήσεις. Είναι απλοί πολίτες 
που ευαισθητοποιούνται και κινητοποιούνται 
για να εκφράσουν τα αισθήματα και τις σκέ
ψεις τους γύρω από διάφορα θέματα.
Αν όμως κοιτάξουμε λίγο πιο προσεκτικά, θα

δούμε ότι το αυθόρμητο δεν είναι και τόσο 
αυθόρμητο. Στην πραγματικότητα είναι κινη
τοποιήσεις που προκαλούνται κάτω από την επί
δραση των μέσων ενημέρωσης αλλά και του 
διαδικτύου. Επί πλέον πρόκειται για κινητο
ποιήσεις που δεν στρέφονται κατά μιας πολι
τικής αλλά εναντίον προσώπων.
Αυτό το βιολί είχε ξεκινήσει στα χρόνια της 
αντιμνημονιακής έξαρσης. Ήταν τότε που οι 
αγανακτισμένοι έδειραν στο δρόμο τον Κω- 
στή Χατζηδάκη. αποδοκίμασαν τη Λιάνα Κα- 
νέλλη ενώ ο Θόδωρος Πάγκαλος δεν τολ
μούσε να πάει σε ταβέρνα για φαγητό. Αμέσως 
μαζεύονταν έξω από την ταβέρνα αγανακτι- 
σμένοι που τον έκραζαν.
Παράλληλα αναπτύχθηκε και η λογική των 
αντισυγκεντρώσεων. Πολιτικά κόμματα και 
πολιτικά πρόσωπα που θεωρούνταν μνημο- 
νιακά έβλεπαν έξω από τις συγκεντρώσεις 
τους τους αντιτιθέμενους να αποδοκιμάζουν. 
Οι παραδοσιακές διαδηλώσεις και συγκεν
τρώσεις που οργανώνουν κόμματα και σω
ματεία θεωρούνται βαρετές και αναποτελε
σματικές. Η τελευταία λέξη της μόδας είναι 
«αυθόρμητες» κινητοποιήσεις για θέματα ιδι
αίτερου ποινικού ενδιαφέροντος. Και μάλιστα 
στις περιπτώσεις αυτές χρειάζεται η Αστυνο
μία για να μην έχουμε αυτοδικίες.
Στην υπόθεση της 12χρονης έχει συλληφθεί και 
κρατείται ένας 36χρονος που δούλευε σε νο
σοκομείο. Στην υπόθεση παρενέβη ο πρό
εδρος της ΠΟΕΔΗΝ και εξήγησε ότι δεν αρ

κεί διαθεσιμότητα στην οποία τέθηκε και πως 
πρέπει να απολυθεί. Να απολυθεί πριν δικα
στεί και καταδικαστεί. Παράλληλα ο Κικίλιας 
ζήτησε τη διαπόμπευση όσων εμπλέκονται. 
Νομίζω πως έχουμε ξεφύγει. Βασικοί κανό
νες μιας ευνομούμενης και δημοκρατικής πο
λιτείας τίθενται σε αμφισβήτηση ενώ ολοένα 
και περισσότεροι μοιάζουν πρόθυμοι να πά
ρουν το νόμο στα χέρια τους.
Στο σημείο αυτό αξίζει να σταθούμε και στο 
ρόλο των μέσων ενημέρωσης. Που με τον 
τρόπο τους ενθαρρύνουν αυτήν την αμφισβή
τηση ενώ η «δημοκρατία» του διαδικτύου χει
ροτερεύει ακόμα περισσότερο τα πράγματα. 
Και ο Θεός βοηθός.

((
Μοιάζουν με 

αυθόρμητες αλλά 
καθοδηγούνται απά τα 
μέσα ενημέρωσης και 

το διαδίκτυο
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1  «Να σταματήσουν οι εμβαλωματικές μετακινήσεις
ιατρών»

Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΙΑ ΤΗΣ
ΗΠΕΙΡΟΥ

Σελ.: 4 Ημερομηνία
έκδοσης:

18-10-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

392.53 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

01 ΒΟΥΛΕΥΤΕΣ ΤΟΥ ΣΥΡΙΖΑ ΓΙΑ ΤΑ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΑ ΤΗΣ 6ΗΣ ΥΠΕ

«Να σταματήσουν οι εμβαΑωματικές 
μετακινήσεις ιατρών»

Ν
α σταματήσουν «οι εμβαλω- 
ματικές μετακινήσεις ιατρών 
σε Νοσοκομεία της 6ης ΥΠΕ» 
ζητούν οι βουλευτές του ΣΥΡΙΖΑ-ΠΣ 

Μερόπη Τζούφη, Αλέξανδρος-Χρή- 
στος Αυλωνίτης, Όλγα Γεροβασίλη, 
Μάριος Κάτσης, Κώστας Μπάρκας 
και Ανδρέας Ξανθός.

Με ερώτηση που κατέθεσαν προς 
τον υπουργό Υγείας Θάνο Πλεύρη, οι 
βουλευτές τονίζουν πως οι μετακι
νήσεις προσωπικού από τα νοσοκο
μεία των Ιωαννίνων (Πανεπιστημιακό 
και Χατζηκώστα) οε άλλα υγειονομι
κές μονάδες της 6ης Υγειονομικής 
Περιφέρειας γίνονται ώστε να καλυ
φθούν πρόχειρα τα κενά που προκύ
πτουν λόγω της υποστελέχωοης που 
έχει επιβάλλει το υπουργείο Υγείας 
οτο Εθνικό Σύστημα Υγείας.

Όπως αναφέρουν:
Ενδεικτική είναι η περίπτωση του 

νοσοκομείου Κέρκυρας. Η κυβέρ
νηση, αντί να προχωρήσει σε προ
σλήψεις, κατέφυγε στην τακτική του 
«εντέλλεοθε», μετακινώντας ιατρούς 
από το «Χατζηκώστα» και το Πανεπι
στημιακό των Ιωαννίνων οτο «Αγία Ει
ρήνη» της Κέρκυρας. Αντίστοιχες με
τακινήσεις γίνονται και προς το νο
σοκομείο Φιλιατών.

Οι βουλευτές του ΣΥΡΙΖΑ-ΠΣ σημει
ώνουν πως την ίδια οτιγμή, το τα
κτικό καρδιολογικό ιατρείο του «Χα
τζηκώστα» δεν πραγματοποιείται 
λόγω έλλειψης ιατρών, ενώ υπο
γραμμίζουν πως τα προβλήματα 
υποστελέχωοης οτα νοσοκομεία 
Πρέβεζας και Λευκάδας έχουν πα
γιώσει μια ιδιότυπη συνλειτουργία 
στη λογική του «εντέλλεοθε».

Στο πλαίσιο αυτό, οι βουλευτές Ιω
αννίνων, Άρτας, Πρέβεζας, Θεσπρω

τίας, Κέρκυρας και ο τομεάρχης 
Υγείας του ΣΥΡΙΖΑ-ΠΣ ζητούν από τον 
υπουργό Υγείας να σταματήσει ορι
στικά η υποοτελέχωση των νοσοκο
μείων της 6ης ΥΠΕ και να προχωρήσει 
οε μόνιμους διορισμούς ώστε να μη 
χρειάζονται διαρκώς μετακινήσεις ια
τρών από τα δύο νοσοκομεία των Ιω
αννίνων προς άλλες μονάδες υγείας.

ο ςυριζα ιωαννίνων
Παρέμβαση για το θέμα κάνει και ο 

ΣΥΡΙΖΑ Ιωαννίνων με την οργάνωση 
Υγείας επισημαίνοντας ότι «Η από
φαση, γιατροί τριτοβάθμιων και δευ
τεροβάθμιων νοσοκομείων να απο- 
οπώνται για κάλυψη εφημεριών οε 
μικρότερα περιφερειακά, δείχνει την 
γύμνια και υποκρισία της κυβέρνη
σης, αφού φαίνεται ξεκάθαρα η διά
θεσή της να μην καλύπτει τις κενές

θέοεις γιατρών αλλά και λοιπού προ
σωπικού με σκοπό να μειωθεί η ποι
ότητα παροχής υπηρεσιών υγείας 
οτα δημόσια νοσοκομεία και ο ασθε
νής να στραφεί στον ιδιωτικό τομέα».

«Για την ποιοτική αναβάθμιση του 
ΕΣΥ χρειάζονται άμεσα:

-Αυξημένη κρατική χρηματοδό
τηση οτο μέοο επίπεδο της Ε.Ε.

-Προσλήψεις μόνιμου προσωπικού 
οε όλες τις κενές οργανικές θέοεις 

-Μιοθολογική αναβάθμιση των ερ
γαζομένων», καταλήγει η ανακοί
νωση καλώντας και οτην 24ώρη Πα- 
νυγειονομική απεργία την Πέμπτη 
20 Οκτωβρίου, οτην οποία καλούν οι 
ομοσπονδίες των υγειονομικών 
(ΟΕΝΓΕ- ΠΟΕΔΗΝ) με στη συγκέ
ντρωση οτα Γιάννενα 11.30 οτην Πε
ριφέρεια.
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1  Κινητοποίηση εργαζομένων
Πηγή: ΧΑΝΙΩΤΙΚΑ ΝΕΑ Σελ.: 11 Ημερομηνία

έκδοσης:
19-10-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

227.49 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΣΤΟ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟ ΧΑΝΙΩΝ

Κινητοποίηση
εργαζομένων
Τη συμμετοχή του ανακοίνωσε ο 

Σύλλογος Εργαζομένων Νοσοκομείου 
Χανίων στην πανυγειονομική απεργία 
της ΟΕΝΓΕ και της ΠΟΕΔΗΝ αύριο 
Πέμπτη 20 Οκτωβρίου και καλεί τα 
μέλη του να παρευρεθούν από 11.00 
με 12.00 στην πύλη του Νοσοκομεί
ου.
Διεκδικεί: «Αρση των αναστολών, εκ

δίωξη εργολάβων, ένταξη στα ΒΑΕ, 
προσλήψεις μόνιμου προσωπικού, μο
νιμοποίηση συμβασιούχων, χρηματο
δότηση ΕΣΥ, τροποποίηση καθηκο- 
ντολογίου ΔΕ νοσηλευτικού προσω
πικού, ισχυρή δημόσια υγεία-πρόνοια, 
αύξηση μισθών.

ΣΤΗΡΙΞΗ ΑΠΟ ΣΩΜΑΤΕΙΑ

Στο μεταξύ, με ανακοίνωσή του ο 
Σύνδεσμος Ιδιωτικών Υπαλλήλων εκ
φράζει τη στήριξή του στην πανελλα
δική απεργία των υγειονομικών αύριο 
Πέμπτη και καλεί και σε απογευματινό 
συλλαλητήριο την ίδια μέρα στις 6 
μ.μ. στη Δημοτική Αγορά.

Επίσης, η Ενωση Οικοδόμων και 
Συναφών Επαγγελμάτων Νομού Χα
νίων εκφράζει τη στήριξή της στους 
υγειονομικούς και καλεί με τη σειρά 
της στην κινητοποίηση αύριο στις 6 
μ.μ. στην πλατεία Αγοράς.

ΑΝΤΙΔΡΑΣΕΙΣ ΓΙΑ ΑΝΑΘΕΣΕΙΣ

Στο μεταξύ, με ανακοίνωσή του ο 
Σύλλογος Εργαζομένων του Νοσοκο
μείου Χανίων «τάσσεται κατά της επι
στροφής των αναθέσεων σε εργολάβους 
και ζητάει να δοθεί με Νομοθετική 
ρύθμιση η δυνατότητα στο Νοσοκομείο 
μας καθώς και σε όλα τα Νοσοκομεία 
της χώρας να προκηρύσσουν ξανά 
Διαγωνισμούς ΣΟΧ (Συμβάσεις Ορι
σμένου Χρόνου)».

Προσθέτει ότι «με το θεσμό των Συμ
βάσεων Ορισμένου Χρόνου βελτιώθη
καν σημαντικά οι συνθήκες εργασίας 
αλλά και οι προσφερόμενες υπηρεσίες 
σε καθαριότητα, σίτιση και φύλαξη 
των Νοσοκομείων, ενώ αποδείχτηκε 
περίτρανα πως με την ανάθεση υπη
ρεσιών σε εργολάβους το Δημόσιο δεν 
κερδίζει, αλλά χάνει χρήματα, αφού 
οι αναθέσεις κοστίζουν πολύ περισ
σότερο από τις ΣΟΧ».
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1  Υποστελέχωση στο Κέντρο Ψυχικής Υγείας
Πηγή: ΧΑΝΙΩΤΙΚΑ ΝΕΑ Σελ.: 11 Ημερομηνία

έκδοσης:
19-10-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

653.78 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΣΤΑ ΧΑΝΙΑ

Υποστελέχωση 
στο Κέντρο 
Ψυχικής Υγείας

Μόνο ένας 
m 6οψυχίατρ0ς 

Via όλο τον νομό 
Χανιών

ΓΙΩΡΓΟΣ
ΚΩΝΣΤΑΣ

konst3Sgeorge@gmail.com 
30 @KonstasGeorge

Αδυναμία να αντεηε- 
ξέλθει στις εισαγγελι- 
κές παραγγελίες για 
εξέταση παιδιών και 
γονιών δηλώνει το Κέ
ντρο Ψυχικής Υγείας 
Χανίων, που διαθέτει 
μόνο μια παιδοψυ- 
χίατρο για όλο τον 
Νομό!

Χ
αρακτηριστικό της 
κατάστασης είναι 
ότι αυτή τη στιγμή 
βρίσκονται σε εκκρεμότητα 

72 εισαγγελικές παραγγελίες 
για περιστατικά που σύμ
φωνα με τη δικαιοσύνη 
απαιτούν περαιτέρω έρευ
νας, ενώ συνολικά η μια 
παιδοψυχίατρος έχει περισ
σότερα από 4.000 περιστα
τικά στα πλαίσια της λει
τουργίας του ιατρείου του 
ΚΨΥ Χανίων.

«Η μια παιδοψυχίατρος 
δεν μπορεί να αντεπεξέλθει 
ούτε στις εισαγγελικές πα
ραγγελίες για εξέταση παι
διών και γονέων. Έχουμε 
κάνει έγγραφο προς την 
εισαγγελία πως δεν μπο
ρούμε να αντεπεξέλθουμε 
καθώς είναι σε α<κρεμότητα 
72 εισαγγελικές παραγγε
λίες» τόνισε στα “Χ.ν.” ο κ. 
Μανώλης Αναγνωστό- 
πουλος πρόεδρος του 
συλλόγου εργαζομένων 
στο πρώην ψυχιατρείο 
Χανίων και υπεύθυνος 
γραμματειακής υποστήριξης 
των ψυχιατρικών δομών.

Η έμπειρη ψυχίατρος και 
συντονίστρια διευθύντρια 
του Κέντρου Ψυχικής 
Υγείας Χανίων κ. Κατε
ρίνα Ζουμαδάκη κάνει 
έκκληση στις εισαγγελικές

Το “Κέντρο Ημέρας για ψυχολογική στήριξη ατόμων 
με ογκολογικά νοσήματα” αντιμετωπίζει σοβαρά 

θέματα με την έλλειψη προσωπικού.

αρχές να εξειδικεύσουν τα 
περιστατικά καθώς πολλά 
από αυτά δεν έχουν τόσο 
ανάγκη παιδοψυχιατρικής 
αντιμετώπισης όσο φροντί
δας από μεριάς κοινωνικών 
υπηρεσιών.

« Είναι μια “εύκολη λύση” 
θα έλεγα να στέλνουν όλα 
τα περιστατικά στο Κέντρο 
Ψυχικής Υγείας. Υπάρχουν 
υπηρεσίες των Δήμων που 
θα μπορούσαν να εξυπη
ρετήσουν αρκετά από αυτά 
τα συμβάντα. Μας έχει 
υποσχεθεί ο διοικητής του 
Νοσοκομείου μας ο κ Μπέ- 
ας ότι θα κάνει μια συνά
ντηση με την εισαγγελέα 
ανηλίκων να της θέσει το 
ζήτημα ώστε να δουν αν 
μπορεί να εξειδικεύσουν 
τις εισαγγελικές παραγγε
λίες. Πέρυσι είχαμε 4.000 
περιστατικά! Είναι αδύνα
τον να ανταποκριθεί μια 
παιδοψυχίατρος και δύο 
ψυχολόγοι που είναι κοντά 
στη συνταξιοδότηση και 
βοηθάνε επικουρικά» λέει 
η κ. Ζουμαδάκη.

Η κ. Ζουμαδάκη επιση
μαίνει πως η ψυχική υγείας 
δεν είναι στις προτεραιό
τητες για τις προσλήψεις. 
« Η Ιατρική υπηρεσία του 
Νοσοκομείου δεν εγκρίνει 
θέσεις δικές μας γιατί προ- 
έχουν οι θέσεις του Νοσο

κομείου. Κόβουν τους παι- 
δοψυχίατρους από τις προ
κηρύξεις γιατί λένε ότι έχουν 
ανάγκη πνευμονολόγους!» 
τονίζει χαρακτηριστικά.

ΚΕΝΤΡΟ ΗΜΕΡΑΣ 
ΓΙΑ ΟΓΚΟΛΟΓΙΚΑ 

ΝΟΣΗΜΑΤΑ
Στο ΚΨΥ και την 7η ΥΠΕ 

υπάγεται και το “Κέντρο 
Ημέρας για ψυχολογική στή
ριξη ατόμων με ογκολογικά 
νοσήματα” που εξυπηρετεί 
ασθενείς με καρκίνο και τις 
οικογένειες τους στηρίζο
ντας τους ψυχολογικά.
Είναι χαρακτηριστικό ότι 

πέρυσι η 1 ψυχίατρος, οι 2 
ψυχολόγοι και το 1 άτομο 
στο διοικητικό τομέα εξυ
πηρέτησαν 1983 περιστα
τικά , ενώ μέχρι και τον Σε
πτέμβριο του 2022 είχαν 
δει 1262 περιστατικό.

«Είμαι στη διαδικασία της 
συνταξιοδότησης μετά από 
40 χρόνια στο ΕΣΥ και πε
ριμένουμε ένα γιατρό για 
να αναλάβει καθήκοντα. 
Αυτό το πόστο θέλει 
ανθρώπους που να θέλουν 
να ασχοληθούν με το καρ
κίνο, με το θάνατο, με 
το πένθος» υπογραμμίζει 
η κ. Ζουμαδάκη, συμπλη
ρώνοντας πως από 8 άτομα 
προσωπικό που έπρεπε 
να έχει το Κέντρο Ημέρας

διαθέτει μόνο 4.
«Είναι τεράστια η δουλειά 

που γίνεται στο “Κέντρο 
Ημέρας”, πολύ μεγάλος 
όγκος δουλειά και δύσκολα 
θέματα γιατί πρέπει οι άν
θρωποι εδώ να διαχειρι
στούν δύσκολα θέματα, να 
στηρίξουν ψυχολογικά οι
κογένειες, να τις βοηθήσουν 
να αντιμετωπίσουν τις δυ
σκολίες της ασθένειας, να 
διαχειριστούν το πένθος. 
Το “Κέντρο Ημέρας” έχει 
άμεση διασύνδεση με την 
ογκολογική κλινική του Νο
σοκομείου Χανίων και το 
Νοσοκομείο Μεταξά στην 
Αθήνα και πρέπει να στη- 
ριχθεί» δηλώνει από τη με
ριά του ο κ. Αναγνωστό- 
πουλος.

ΚΕΝΤΡΟ ΗΜΕΡΑΣ ΓΙΑ 
tmoAORKH πηριξη 

ατομπη με
ΟΓΚΟΛΟΓΙΚΑ ΝΟΣΗΜΑΤΑ

«Αυτή τη στιγμή είναι σε 
εκκρεμότητα 72 εισαγγελικές 

παραγγελίες για εξέταση 
γονιών και παιδιών» αναφέρει 

ο κ. Μ. Αναγνωστόπουλος 
πρόεδρος του συλλόγου 
εργαζομένων στο πρώην 
ψυχιατρείο Χανίων και 

υπεύθυνος γραμματειακής 
υποστήριξης των 

ψυχιατρικών δομών.

ΚΕΝΤΡΟ ΗΜΕΡΑΣ Π A 
ΨΥΧΟΛΟΓΙΚΗ ΠΗΡίΞΗ 

ΑΤ0Μ0Ν Μ
ΟΓΚΟΛΟΓΙΚΑ ΝΟΣΗΜΑΤΑ
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1  Μαζικό κύμα... μετανάστευσης γιατρών από την
Κρήτη στην Κύπρο

Πηγή: ΚΡΗΤΙΚΗ ΕΠΙΘΕΩΡΗΣΗ Σελ.: 7 Ημερομηνία
έκδοσης:

19-10-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

768.89 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ
ΑΝΑΖΗΤΟΥΝ ΚΑΙ ΒΡΙΣΚΟΥΝ ΚΑΛΥΤΕΡΟΥΣ ΜΙΣΘΟΥΣ

Μαζικό κύμα··· μετανάστευσης γιατρών 
από την Κρήτη στην Κύπρο

Στην Κύπρο μεταναστεύ
ουν αρκετοί γιατροί από 
την Κρήτη, αναζητώντας 
και βρίσκοντας καλύτε
ρους μισθούς και καλύτε
ρες συνθήκες εργασίας! 
Αυτό ανέφερε στον 
TEAM FM102 και την εκ
πομπή Πρώτη Γραμμή η 
Διευθύντρια της Παθολο
γικής Κλινικής του Νοσο
κομείου Ρεθύμνου Ελένη 
Ιωαννίδου.

Επισημαίνοντας τα προβλή
ματα και τις ...αρρυθμίες του 
Εθνικού Συστήματος Υγείας, η 
ίδια απηυθυνε κάλεσμα μαζικής 
συμμετοχής στην μεθαυριανή 
πανελλήνια πανυγειονομική 
απεργία.

Κύριο αίτημα της επερχόμε- 
νης κινητοποίησης, όσον 
αφορά τους γιατρούς στο δη
μόσιο σύστημα Υγείας, είναι η 
μισθολογική τους αναβάθμιση.

“Στην πράξη το θέμα του μι
σθολογίου έχει βασική σημα
σία για την επιβίωση του ΕΣΥ. 
Γιατροί που φεύγουν από το 
ΕΣΥ, φεύγουν κυρίως για οικο
νομικούς λόγους’’ είπε η κ. Ιω
αννίδου. “Αυτή τη στιγμή 
έχουμε δει πάρα πολλούς συ
ναδέλφους να παραιτούνται 
και να πηγαίνουν στην Κύπρο, 
που είναι και πιο κοντά. Ειδικά 
στην Κρήτη είναι πολύ συνηθι
σμένο, έχουν φύγει δεκάδες 
συνάδελφοι κι έχουν στελεχώ
σει νοσοκομεία της Κύπρου με 
πολλαπλάσιους μισθούς’’.

Οι αριθμοί μιλούν από μόνοι 
τους. “Ο πρώτος μισθός (στην 
Κύπρο) είναι γύρω στα 5 με 
5.000 ευρώ, χωρίς τις εφημε

ρίες! Ο αντίστοιχος στην Ελ
λάδα είναι γύρω στα 1.000 
ευρώ! Ένας μέσος γιατρός 
(στην Κύπρο) μπορεί να βγάλει 
με τις εφημερίες 6, 7 έως και 
8.000 ευρώ το μήνα!” μάς πλη
ροφόρησε η Διευθύντρια της 
Παθολογικής Κλινικής του Νο
σοκομείου Ρεθύμνου, κάνοντας 
λόγο για μία “τεράστια δια
φορά” και για μία “μεγάλη αι
μορραγία” στους κόλπους του 
ΕΣΥ.

"Τεράστια ζητήματα" 
και "οριακές 
καταστάσεις"

Το δρόμο της μετανάστευ
σης δεν παίρνουν μόνο νέοι συ
νάδελφοί της, αλλά κι έμπειροι 
κι έτοιμοι γιατροί, οικογενει
άρχες, με 10 και 15 χρόνια 
προϋπηρεσίας, οι οποίοι “δεν 
μπορούν να τα βγάλουν πέρα”. 
Είναι, αν μη τι άλλο, λυπηρό 
γιατροί να σπουδάζουν και να 
εκπαιδεύονται στη χώρα μας, 
και μόλις αποκτούν εμπειρία 
και επάρκεια να μεταναστεύ
ουν. “Αυτό είναι μία μεγάλη

απώλεια για την Ελλάδα και 
πρέπει να βρεθεί ένας τρόπος 
να σταματήσει αυτή η έξοδος ή 
να βρεθεί ένας τρόπος για να 
γυρίσουν πίσω. Δεν βλέπουμε 
άλλο τρόπο να στελεχωθεί το 
Σύστημα Υγείας και να σταθεί 
στα πόδια του αν δεν γίνει 
αυτό” σχολίασε η Διευθύντρια 
της Παθολογικής Κλινικής του 
Νοσοκομείου Ρεθύμνου.

Περιγράφοντας αυτή την 
“τραγική” όπως τη χαρακτή
ρισε κατάσταση, η κ. Ιωαννίδου 
κάλεσε τους αρμόδιους να 
δουν “με μεγαλύτερη προσοχή 
αυτό το θέμα”. Όπως υποστή
ριξε, “όσα κίνητρα, άλλου 
τύπου και να βάλεις - που δεν 
υπάρχουν κι άλλα τέτοια κίνη
τρα - όσες θέσεις και να προ
κηρύξεις, θα βγαίνουν άγονες 
ειδικά στις ειδικότητες πρώτης 
γραμμής”. Σοβαρές ελλείψεις 
παρατηρούνται σε πολλές δια
φορετικές ειδικότητες, πρό- 
σθεσε.

“Τεράστια ζητήματα” ως 
προς την έλλειψη γιατρών 
(νέων και μη) αντιμετωπίζουν

τα περιφερειακά ιατρεία και 
νοσοκομεία, όπως υπογράμ
μισε, όπου παρά τις προσπά
θειες που γίνονται από πλευράς 
Υπουργείου η ανταπόκριση 
είναι μηδενική.

Η κ. Ιωαννίδου μίλησε για 
“οριακές καταστάσεις” και 
συνθήκες υποβάθμισης. “Οι 
γιατροί είναι κουρασμένοι, 
είναι απογοητευμένοι, νιώθουν 
ότι δεν εκτιμάται το έργο τους. 
Δεν έχουν άλλο κίνητρο για να 
αναβαθμιστούν επιστημονικά, 
για να αισθανθούν και οι ίδιοι 
ότι εξελίσσονται και να επεν
δύσουν τη γνώση αυτή στη 
φροντίδα των ασθενών. Όταν 
αυτό το πράγμα το βλέπεις ότι 
έχει μπει εντελώς στην άκρη, 
και σε χρησιμοποιούν για να 
καλύψεις ό,τι τρύπα υπάρχει 
χωρίς να σέβονται ούτε τις ικα
νότητες του καθενός ούτε τη 
διαδρομή του, αυτό είναι κάτι 
πολύ απαξιωτικό. Ένας ακόμη 
λόγος που αποθαρρύνει τους 
γιατρούς και να μπουν και να 
μείνουν στο σύστημα. Σκε- 
φτείτε πόσοι γιατροί αναγκά

στηκαν να στελεχώσουν τις 
κλινικές covid ανειδίκευτοι. 
Έκαναν πράγματα εκτός ειδι
κότητάς τους - με την ανασφά
λεια που έχεις όταν κάνεις κάτι 
που δεν το ξέρεις πολύ καλά 
και με αντίκτυπο στη φροντίδα 
των ασθενών”.

Ως παράδειγμα προς μί
μηση, η Διευθύντρια της Παθο
λογικής Κλινικής του 
Νοσοκομείου Ρεθύμνου έφερε 
τη Ρουμανία, “όπου διπλάσια
σαν τις αποδοχές και κράτη
σαν τους γιατρούς. Είναι 
μονόδρομος αυτό το πράγμα” 
τόνισε.

“Η απειλή για την πανδημία 
είναι οι υγειονομικοί που είναι 
ανεμβολίαστοι;” αναρωτήθηκε 
επίσης η κ. Ιωαννίδου, αναφε- 
ρόμενη στους συναδέλφους 
της που βρίσκονται σε ανα
στολή.

Βρίσκονται ανενεργοί ενώ 
έχουμε “τόση μεγάλη ανάγκη 
από προσωπικό” είπε η ίδια, 
προσθέτοντας πως “ένα μέτρο 
πρέπει να είναι αναλογικό”.

"Μικρά προσεκτικά 
βήματα"

Για τη διαχείριση της πανδη
μίας τους επόμενους μήνες, η 
κ. Ιωαννίδου συνέστησε “μικρά 
και προσεκτικά βήματα” για να 
“προχωρήσουμε προς τον χει
μώνα”.

Όπως παρατήρησε “ήδη 
έχουμε αυξημένα κρούσματα. 
Θα υπάρχουν, τα πράγματα 
όμως είναι πολύ πιο ήπια. 
Πολλά πράγματα που έχουν 
γίνει έχουν μειώσει τη βαριά 
νοσηρότητα, χωρίς αυτό να ση
μαίνει ότι δεν υπάρχουν περι
στατικά -σαφώς και υπάρχει 
μετάδοση”.

Η προστασία των ηλικιωμέ
νων και των ευάλωτων, αποτε
λεί την πρώτη προτεραιότητα 
των ειδικών.

“Αυτή τη στιγμή δεν βλέ
πουμε να νοσούν νέοι και υγιείς 
άνθρωποι οι οποίοι πιο παλιά 
στο κύμα Δ, έκαναν αναπνευ
στικές ανεπάρκειες και πέθαι- 
ναν σωρηδόν. Τώρα η 
νοσηρότητα από τον covid 
αφορά τους ανασοκατασταλμέ- 
νους, που κάνουν πολύ μακριά 
νόσηση και με υποτροπές. 
Αφορά τους πολύ ηλικιωμένους, 
οι οποίοι επειδή έχουν κι άλλα 
προβλήματα υγείας, καταρρέ
ουν από τη λοίμωξη με covid” 
σημείωσε η κ. Ιωαννίδου.

Βλέποντας ότι έχει ατονήσει 
το ενδιαφέρον του κόσμου για 
εμβολιασμό, υπογράμμισε τη 
σπουδαιότητα του να “ξανα- 
μπούμε στη διαδικασία αυτή 
για να μειώσουμε τη μετά
δοση”.

Στη χώρα μας διατίθεται και 
το διδύναμο επικαιροποιημένο 
εμβόλιο που πιάνει τα κυ
ρίαρχα στελέχη της Όμικρον 
4-5.

Είναι “σημαντικό να το κά
νουν όσοι έχουν περάσει τρεις 
μήνες από την προηγούμενη 
δόση ή από τη νόσηση” επισή- 
μανε η κ. Ιωαννίδου. “Αλλα εμ
βόλια, παρότι δεν είναι ειδικά 
για αυτές τις μεταλλάξεις, κα
λύπτουν σε ένα μεγάλο ποσο
στό την ανοσία των ανθρώπων 
σε σχέση με τον κορωνοϊό, ο,τι 
στέλεχος κι αν είναι”.

ΕπανέλαΒε μάλιστα το γνω
στό μότο: “το πιο γρήγορο εμ
βόλιο είναι το καλύτερο”, 
σημειώνοντας πως η όποια κα
θυστέρηση αυξάνει τον κίν
δυνο να κολλήσουμε. 
“Δυστυχώς, βλέπουμε ότι το 
εμβόλιο δεν προσφέρει ανοσία. 
Προσφέρει προστασία από τη 
σοβαρή νόσο. Κι αυτό είναι 
επίσης σημαντικό” υπενθύμισε 
καταληκτικά.

Στο πλευρό 
των υγειονομικών 

οι οικοδόμοι
Το Συνδικάτο Οικοδόμων 

Ρεθύμνου τάσσεται στο πλευρό 
των υγειονομικών. Στη σχετική 
ανακοίνωση που εξέδωσε, ανα
φέρει τα εξής: “Το Συνδικάτο 
Οικοδόμων Ρεθύμνου συμπα
ραστέκεται στους αγωνιζόμε- 
νους υγειονομικούς και 
εκφράζει ότι θα βρίσκεται στο 
πλευρό

τους στην 24ωρη ΠανΥγειο- 
νομική Απεργία που έχει κηρύ
ξει ΠΟΕΔΗΝ και ΟΕΝΓΕ για 
την Πέμπτη 20 Οκτώβρη. Στη
ρίζουμε αμέριστα τα δίκαια αι
τήματα γιατρών, νοσηλευτών 
και εργαζομένων για γενναία 
αύξηση της κρατικής χρηματο
δότησης για το δημόσιο σύ
στημα Υγείας κόντρα στο «νέο 
ΕΣΥ», στο νομοσχέδιο για τη 
δευτεροβάθμια περίθαλψη και 
απαιτούμε στο πλάι τους απο
κλειστικά δωρεάν δημόσια 
Υγεία για όλο τον λαό, ενάντια 
στην ένταση της επιχειρηματι
κής δράσης στα νοσοκομεία”.
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1  Με... δανεικούβ yunpous λειτουργεί το Γ.Ν.
Κέρκυρας

Πηγή: ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ Σελ.: 29 Ημερομηνία
έκδοσης:

19-10-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

231.63 cm² Κυκλοφορία: 8215

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Με... δανεικούβ 
yunpous 
λειτουργεί 
το Γ.Ν. Κέρκυρας
Μοιάζει απίστευτο, όμως εί
ναι απολύτως αληθινό. Το 
Νοσοκομείο Κέρκυρας εδώ 
και ημέρες λειτουργεί επί 
της ουσίας με... δανεικούς 
γιατρούς από τα γύρω νο
σοκομεία, ώστε να καταστεί 
λειτουργικό και να πραγμα
τοποιούνται οι προγραμματι
σμένες εφημερίες.

Σύμφωνα με πληροφορί
ες, τα «εντέλλεσθε» των για
τρών από τα γύρω νοσοκο
μεία πέφτουν βροχή από τη 
διοίκηση της 6ης Υγειονομι
κής Περιφέρειας, η οποία, 
παγιδευμένη στην πολιτική 
υποστελέχωσης των νοσο
κομείων που εφαρμόζει από 
κοινού με την ηγεσία του 
υπουργείου Υγείας, επιχει
ρεί με μπαλώματα να γλιτώ
σει την κατάρρευση του νο
σοκομείου.

Σύμφωνα με τα σχέδια 
της 6ης ΥΠΕ, τις επόμενες 
ημέρες δώδεκα γιατροί τον 
μήνα θα μετακινούνται για 
ένα 24ωρο από τα Νοσο
κομεία των Ιωαννίνων και 
των Φιλιατών στο Νοσοκο
μείο της Κέρκυρας, ώστε να 
πραγματοποιούνται οι εφη
μερίες. Η μετακίνηση όμως 
των γιατρών από τα Γιάννενα 
μπορεί να δημιουργήσει σο
βαρό προβλήματα και στη 
λειτουργία των δύο νοσοκο
μείων της πόλης, τα οποία 
καλύπτουν ανάγκες ολόκλη
ρης της βορειοδυτικής Ελ
λάδας.

Αξίζει να σημειωθεί πως 
η κατάσταση αυτή στο Νο
σοκομείο της Κέρκυρας δεν 
προέκυψε από τη μια μέρα 
στην άλλη. Αντίθετα, είναι 
γνωστή ήδη από τα μέσα κα
λοκαιριού, τόσο για την καρ
διολογική όσο και για την πα
θολογική κλινική του νοσο
κομείου. Το κλίμα στα νοσο
κομεία μετά τα «εντέλλεσθε» 
είναι βαρύ, ο αναβρασμός 
μεγάλος και εξίσου σοβαρή 
η αγωνία για το τι μέλλει γε- 
νέσθαι.

Σημειώνεται πως νωρίς 
το απόγευμα της Τρίτης η 
ΠΟΕΔΗΝ προκήρυξε στάση 
εργασίας για την Αττική και 
24ωρη απεργία για την περι
φέρεια στις 20 Οκτωβρίου, 
κάνοντας λόγο για «τρομα
κτική υποστελέχωση και υπο- 
χρηματοδότηση» των νοσο
κομείων σε όλη τη χώρα.
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1  Απεργούν και διαδηλώνουν για την Υγεία του λαού,
ενάντια στο έκτρωμα του «νέου ΕΣΥ»

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 1,15 Ημερομηνία
έκδοσης:

19-10-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

781.13 cm² Κυκλοφορία: 1450

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΚΙΝΗΤΟΠΟΙΗΣΕΙΣ ΑΥΡΙΟ ΤΟΝ ΕΡΓΑΖΟΜΕΝΟΝ ΣΤΟ ΔΗΜΟΣΙΟ ΣΥΣΤΗΜΑ ΥΓΕΙΑΣ

Απεργούν και διαδηλώνουν για την Υγεία
του λαού, ενάντια στο έκτρωμα του «νέου ΕΣΥ»

ΜθΗηίθΗΛ?ΐΜ·ϋϊ " ΑΤ£Ν£ΕΙΣ

®*λ1?ποιηχη ςυμβαχιουμ#^
l?»10”·· W4

• 24ωρη απεργία στην περιφέρεια και στάση εργασίας στην 
Αττική, για τις τεράστιες ελλείψεις σε προσωπικό και υπο
δομές, ενάντια στις συγχωνεύσεις και στα λουκέτα που προ
ωθεί η κυβέρνηση, εντείνοντας την πολιτική εμπορευματο- 
ποίησης και ιδιωτικοποίησης της Υγείας

1· Στο πλευρό τους συνδικάτα και φορείς που προετοιμάζουν 
τη μεγάλη πανελλαδική γενική απεργία στις 9 Νοέμβρη

ΣΕΛ. 15
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1  Απεργούν και διαδηλώνουν για την Υγεία του λαού, ενάντια στο
έκτρωμα του «νέου ΕΣΥ»

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 1,15 Ημερομηνία
έκδοσης:

19-10-2022

ΕΡΓΑΖΟΜΕΝΟΙ ΣΤΟ ΔΗΜΟΣΙΟ ΣΥΣΤΗΜΑ ΥΓΕΙΑΣ

Διαδηλώνουν αύριο για την Υγεία 
του λαού, ενάντια στο «νέο ΕΣΥ»
Στις 8.30 π.μ. η συγκέντρωση στην Αθήνα. Επόμενος σταθμός η απεργία στις 9 Νοέμβρη

Η
χηρό μήνυμα πάλης για την ενίσχυση 
του δημόσιου συστήματος Υγείας, ε
νάντια στον διαχρονικό εγκληματικό 
σχεδίασμά έντασης της επιχειρημα
τικής δράσης στα νοσοκομεία και στις άλ
λες δομές Υγείας, της υποχρηματοδότη- 

σης από όλες τις κυβερνήσεις, της επίθε
σης στα δικαιώματά τους, ετοιμάζονται να 
στείλουν με τις αυριανές κινητοποιήσεις 
τους οι υγειονομικοί.

Με αποφάσεις των ομοσπονδιών τους, 
ΟΕΝΓΕ και ΠΟΕΔΗΝ, των Ενώσεων και των 
σωματείων τους σε κάθε νοσοκομείο, προ
χωρούν σε στάση εργασίας για την Αττική 
και 24ωρη απεργία στην περιφέρεια, ενώ 
προετοιμάζονται για την επόμενη μεγάλη 
μάχη, της γενικής απεργίας στις 9 Νοέμβρη.

Την κινητοποίηση των υγειονομικών στη
ρίζει η Ομοσπονδία Γυναικών Ελλάδας και 
καλεί τους Συλλόγους και τις Ομάδες Γυ
ναικών να πάρουν μέρος στις αγωνιστικές 
πρωτοβουλίες που οργανώνουν τα σωματεία.

Συγκεντρώσεις στην Αθήνα 
και σε άλλες πόλεις

Στην Αθήνα οι υγειονομικοί θα συγκεντρωθούν 
στις 8.30 π.μ. στην πλατεία Μαβίλη και θα πορευ
τούν μέχρι το υπουργείο Υγείας.

Στη Θεσσαλονίκη η Ενωση Νοσοκομειακών Ια
τρών και τα σωματεία των υγειονομικών καλούν σε 
συγκέντρωση στις 9 π.μ. στην πύλη του Ιπποκρά- 
ιειου. Παράλληλα η ΕΝΙΘ καλεί τους νοσοκομεια
κούς ιατρούς στη Γενική της Συνέλευση, 1η Νοέμ
βρη στο αμφιθέατρο του Ιπποκράτειου στη 1.30 
μ.μ., και σε μαζική συμμετοχή στην πανελλαδική 
απεργία στις 9 Νοέμβρη.

Συγκεντρώσεις διαμαρτυρίας θα πραγματοποι
ηθούν επίσης: Στη Λάρισα, στις 12 μ. στην πύλη 
του Γενικού Νοσοκομείου. Στο Ηράκλειο, στις 12 μ. 
στην πλατεία Λιονταριών. Στα Γιάννενα, στις 11.30 
π.μ. στην Περιφέρεια. Στην Πρέβεζα, στις 12 μ. στην 
πύλη του νοσοκομείου. Στα Χανιά, στις 11 π.μ. στην 
πύλη του νοσοκομείου. Και στη Λευκάδα, στη 1 μ.μ. 
στην πύλη του νοσοκομείου του νησιού.

Στο επίκεντρο της μάχης που δίνουν οι υγειονο
μικοί, μετά από σχεδόν τρία χρόνια αναμέτρησης με 
την πανδημία που έφεραν στην επιφάνεια τα εγκλη

ματικά αποτελέσματα της επιχειρηματικής δράσης 
στα νοσοκομεία και στις άλλες δομές, βρίσκονται 
τα σχέδια της κυβέρνησης για το «νέο ΕΣΥ». Σχέ
δια που προβλέπουν συγχωνεύσεις και λουκέτα σε 
νοσοκομεία και τμήματα με βάση το «κόστος λει
τουργίας», γενικευμένη εργολαβοποίηση υπηρε
σιών, ΣΔΙΤ και άλλες πλευρές ιδιωτικοοικονομικής 
λειτουργίας, κατά τα πρότυπα των «δημόσιων νοσο
κομείων ΑΕ» που εγκαινίασε η κυβέρνηση του ΣΥ- 
ΡΙΖΑ, π.χ. στη Σαντορίνη. Μάλιστα, όπως αναδει- 
κνύουν σωματεία που καλούν αύριο στην κινητοποί
ηση, για τη μετατροπή των νοσοκομείων σε ΝΠΙΔ α- 
ξιοποιούνται «δωρεές» Ιδρυμάτων, όπως του Νιάρχου 
(π.χ. στα Νοσοκομεία Κομοτηνής, Παιδιατρικό Θεσ
σαλονίκης και Σπάρτης), που οι «όροι» τους περιλαμ
βάνουν ακριβώς την υλοποίηση του αντιδραστικού 
σχεδιασμού για την επιχειρηματική λειτουργία τους.

Χαρακτηριστικές είναι οι πρόσφατες δηλώσεις του 
υπουργού Υγείας, τις οποίες θυμίζουν τα σωματεία, 
ότι η μετατροπή των δημόσιων νοσοκομείων σε ΝΠΙΔ 
είναι «ένα μοντέλο που θέλουμε να έχουμε στα νοσο
κομεία μας», καθώς και της αναπληρώτριας υπουρ
γού, ότι δεν εκδίδει νέους οργανισμούς νοσοκομεί
ων διότι σκοπεύει να κλείσει αρκετά νοσοκομεία, 
οπότε θα τους φτιάξει μετά τη συγχώνευσή τους.

Αυτούς τους σχεδιασμούς υπηρετεί και ο νόμος 
για τον ΕΟΠΥΥ και την Πρωτοβάθμια Φροντίδα Υ

γείας, ο οποίος προωθεί νέες περικοπές 
στην υγειονομική περίθαλψη και αύξηση 
των πληρωμών των ασθενών. Αλλά και οι 
Υπουργικές Αποφάσεις για τα καθηκοντο- 
λάγια των νοσηλευτών και βοηθών νοση
λευτών, που αποσκοπούν στην εξασφάλιση 
φτηνού νοσηλευτικού προσωπικού για τις 
ανάγκες του «νοσοκομείου - επιχείρηση». 
Επίσης, το προωθούμενο νομοσχέδιο για 
τη δευτεροβάθμια περίθαλψη, που απο
τελεί οδοστρωτήρα για τα δικαιώματα των 
γιατρών του δημόσιου συστήματος Υγείας 
αλλά και των ασθενών. Ανάμεσα σε άλλα 
μονιμοποιεί τα μπαλώματα αντί μόνιμων 
προσλήψεων, καταργεί την αποκλειστι
κή απασχόληση των γιατρών του ΕΣΥ, εκ
χωρεί διακομιδές του ΕΚΑΒ (τις δευτερο
γενείς) αποκλειστικά στους ιδιώτες κ.ο.κ.

Στον αντίποδα των παραπάνω, οι εργαζό
μενοι στο δημόσιο σύστημα Υγείας απαι
τούν: Επείγουσες προσλήψεις μόνιμου προ

σωπικού, μονιμοποίηση των συμβασιούχων. Αυξήσεις 
στους μισθούς, επαναφορά 13ου - 14ου μισθού, ξε
κινώντας με την καταβολή του επιδόματος Χριστου
γέννων. Ανάκληση των αναστολών εργασίας των εργα
ζομένων σε μονάδες Υγείας και Πρόνοιας. Επέκταση 
ανθυγιεινού επιδόματος και ένταξη στα ΒΑΕ όλων ό
σοι εργάζονται σε αντίστοιχες συνθήκες. Αντιδρώντας 
στο «νέο ΕΣΥ», λένε «όχι» στο νομοσχέδιο για τη δευ
τεροβάθμια περίθαλψη και διεκδικούν δωρεάν Υγεία 
για όλο τον λαό, ενάντια στην ένταση της επιχειρημα
τικής δράσης στα νοσοκομεία.

θυμίζοντας δε την κλήση της προέδρου της Ο
ΕΝΓΕ σε δίκη για παράβαση του νόμου περιορισμού 
των διαδηλώσεων, απαιτούν να σταματήσουν οι διώ
ξεις σε βάρος υγειονομικών που αγωνίζονται για τα 
δικαιώματα και τις ανάγκες των λαϊκών οικογενειών.

Κινητοποίηση σήμερα 
στον Πύργο

Σε κινητοποίηση έξω από το Γενικό Νοσοκομείο 
ίου Πύργου, απαιτώντας άμεσα λύσεις για τα προ
βλήματα που επικρατούν στα νοσηλευτικά ιδρύματα 
του νομού, με στελέχωσή τους με το αναγκαίο προ
σωπικό και τον απαραίτητο εξοπλισμό, προχωρούν 
σήμερα Τετάρτη στις 2.30 μ.μ. εργατικά συνδικάτα 
και λαϊκοί φορείς της Ηλείας.
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1  Με... δανεικούς γιατρούς λειτουργεί το Νοσοκομείο
Κέρκυρας

Πηγή: ESPRESSO Σελ.: 22 Ημερομηνία
έκδοσης:

19-10-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

167.83 cm² Κυκλοφορία: 8330

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Με... δανεικοάε 
γιατροί» 
Λειτουργεί 
το Νοσοκομείο 
Κέρκοραε

Μοιάζει απίστευτο, όμως είναι απολύτως αληθι
νό. Το Νοσοκομείο Κέρκυρας εδώ και μέρες λει
τουργεί επί της ουσίας με... δανεικούς γιατρούς 
από τα γύρω νοσοκομεία, ώστε να καταστεί λει
τουργικό και να πραγματοποιούνται οι προ
γραμματισμένες εφημερίες.

Σύμφωνα με πληροφορίες, τα «εντέλλεσθε» 
των γιατρών από τα γύρω νοσοκομεία πέφτουν 
βροχή από τη διοίκηση της 6ης Υγειονομικής 
Περιφέρειας, η οποία, παγιδευμένη στην πολιτι
κή υποστελέχωσης των νοσοκομείων που εφαρ
μόζει από κοινού με την ηγεσία του υπουργεί
ου Υγείας, επιχειρεί με μπαλώματα να γλιτώσει

την κατάρρευση του νοσοκομείου. Σύμφωνα 
με τα σχέδια της 6ης Υ.ΠΕ., τις επόμενες ημέ
ρες δώδεκα γιατροί τον μήνα θα μετακινούνται 
για ένα 24ωρο από τα Νοσοκομεία Ιωαννίνων 
και Φιλιατών στο Νοσοκομείο Κέρκυρας, ώστε 
να πραγματοποιούνται οι εφημερίες. Η μετακί
νηση όμως των γιατρών από τα Γιάννενα μπο
ρεί να προκαλέσει σοβαρά προβλήματα και στη 
λειτουργία των δύο νοσοκομείων της πόλης, τα 
οποία καλύπτουν ανάγκες ολόκληρης της βορει
οδυτικής Ελλάδας.

Αξίζει να τονίσουμε πως η κατάσταση αυ
τή στο Νοσοκομείο της Κέρκυρας δεν προέκυ-

ψε από τη μια μέρα στην άλλη. Αντίθετα, είναι 
γνωστή ήδη από τα μέσα του καλοκαιριού, τόσο 
για την Καρδιολογική όσο και την Παθολογική 
Κλινική του νοσοκομείου. Το κλίμα στα νοσο
κομεία μετά τα «εντέλλεσθε» είναι βαρύ, ο ανα
βρασμός μεγάλος και εξίσου σοβαρή η αγωνία 
για το τι μέλλει γενέσθαι.

Σημειώνεται πως νωρίς το απόγευμα της 
Τρίτης η ΠΟΕΔΗΝ προκήρυξε στάση εργασί
ας για την Αττική και 24ωρη απεργία για την πε
ριφέρεια στις 20 Οκτωβρίου, κάνοντας λόγο για 
«τρομακτική υποστελέχωση καιυποχρηματοδό- 
τηση των νοσοκομείων σε όλη τη χώρα».
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1  Με τις βέλτιστες πρακτικές τρία νέα δημόσια
νοσοκομεία

Πηγή: ΝΑΥΤΕΜΠΟΡΙΚΗ Σελ.: 22 Ημερομηνία
έκδοσης:

19-10-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

139.93 cm² Κυκλοφορία: 410

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΠΡΟΫΠΟΛΟΓΙΣΜΟΣ 300 ΕΚΑΤ.

Με τις βέλτιστες πρακτικές 
τρία νέα δημόσια νοσοκομεία
ΜΕ ΤΙΣ ΒΕΛΤΙΣΤΕΣ πρακτικές στον 
τομέα της βιωσιμότητας θα 
κατασκευαστούν τα τρία νέα 
δημόσια νοσοκομεία, προϋ
πολογισμού 300 εκατ. μέσω 
της διεθνούς πρωτοβουλίας 
για την Υγεία του Ιδρύματος 
Σταύρος Νιάρχος (ΙΣΝ).

Το Πανεπιστημιακό Παι
διατρικό Νοσοκομείο Θεσσα
λονίκης ΙΣΝ, το Γενικό Νοσο
κομείο Κομοτηνής ΙΣΝ και το 
Γενικό Νοσοκομείο Σπάρτης 
ΙΣΝ, θα λάβουν πιστοποίηση 
LEED (Leadership in Energy 
and Environmental Design) 
στο επίπεδο της Πλατινένιας 
Πιστοποίησης (Platinum level).

Όπως ανακοινώθηκε χθες, 
το ΙΣΝ σε ένα από κοινού όραμα 
με τα αρχιτεκτονικά γραφεία 
που έχουν αναλάβει τον σχεδία
σμά των νοσοκομείων, το Renzo 
Piano Building Workshop 
(RPBW) και τη Betaplan, συ
νεργάζεται μεταξύ άλλων με 
το U.S. Green Building Council 
(USGBC) για την ανάπτυξη ενός

πλαισίου ετοιμότητας προς την 
επίτευξη μηδενικών εκπομπών 
διοξειδίου του άνθρακα, που 
μπορεί να λειτουργήσει ως 
πρότυπο για μελλοντικά κα
τασκευαστικά έργα.

Συμφωνία 700 εκατ.
Χθες, στο μεταξύ, υπεγράφη 
συμφωνία του υπουργείου 
Υγείας με το ΤΑΙΠΕΔ (Ταμείο 
Αξιοποίησης Ιδιωτικής Περι
ουσίας του Δημοσίου) για την 
κτηριακή αναβάθμιση των νο
σοκομείων και των Κέντρων 
Υγείας της χώρας, έργο προ
ϋπολογισμού 700 εκατ. ευρώ 
που θα χρηματοδοτηθεί από 
το Ταμείο Ανάκαμψης.

Ο εντεταλμένος σύμβουλος 
του ΤΑΙΠΕΔ Παναγιώτης Στα- 
μπουλίδης σημείωσε σχετικά 
πως «είναι η μεγαλύτερη πα
ρέμβαση που έχει γίνει από 
την Πολιτεία στην ελληνική 
επικράτεια και στο ελληνικό 
σύστημα Υγείας μετά την ίδρυ
ση του ΕΣΥ». /sm.-i56226S7j
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